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Förslag till dagordning

1 Årsmötets öppnande

2 Fastställande av röstlängd

3 Val av ordförande samt sekreterare för mötet

4 Val av protokolljusterare tillika rösträknare

5 Fråga om mötet utlysts på rätt sätt

6 Fastställande av föredragningslista

7 a Styrelsens verksamhetsberättelse samt kommittéernas 
verksamhetsberättelse.

   b Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning)

8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 
verksamhets-/räkenskapsåret

9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

10 Fastställande av medlemsavgiften för 2026/27

11 Fastställande av  verksamhetsplan samt behandling av budget för det 
kommande verksamhets-/räkenskapsåret

12 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner

13 a Val av ordförande på 1 år

     b Val av 3 styrelseledamöter på 2 år

     c Val av 1 styrelseledamot på 1 år

     d Val av 2 styrelsesuppleanter på 1 år

     e Val av 2-3 revisorer, varav en kvalificerad revisor, alternativt två 
revisorer jämte en suppleant på 1 år

     f Val av 3 ledamöter i valberedningen på 1 år, av vilka en skall vara

     sammankallande

     g Beslut om val av ombud till SDF-möten

     h Val av ordföranden till kommittéerna

14 Övriga frågor av icke beslutande karaktär

     a Årets funktionär

  ledare

     b Ev landslagsuppdrag

     c Ev avtackningar styrelsen och ledare

     d Övriga frågor

15 Avslutning 
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Organisation
STYRELSEN
Ordförande Olov Englund
Vice ordf Per Nilsson
Kassör Henrik Eriksson
Ledamöter Fredrik Forslund
 Jens Nilsson
 Moa Strömbäck
 Claes Sundquist
  
Suppleanter Klas Isaksson
 Maria Strömberg
 
Revisorer Eskil Johansson
 Olof Sandlund
Revisor suppleant Jonas Qvist

Anställda Anette Söderlund, 100%
  

LEDARE
Herr Magnus Johansson, tränare
 Pär Nilsson, tränare
 Marcus Lindgren, mv tränare
 Peter Stock, ass tränare
 Mikael Öhman, lagledare/material
 Viktor Öhman, material
 
Dam Mattias Snäll, tränare
 Emil Vallin, tränare
 Lennart Alm, lagledare
 Erik Sandin, material
 Tiina Vesala, mental coach

P16 Olov Englund, tränare
 Anders Fredriksson, tränare
 Joakim Persson, tränare
 Mats Rönnqvist, tränare

Bandykul/Skridskokul: 
 Olov Englund
 Tiina Vesala
 Spelare från damlaget
 Föräldrar från gruppen
 
   
 

Personal
Anette S

STYRELSEN
7 ledamöter

2 suppleanter

AU
Olov
Per

Henrik
Klas

Arena- & 
lotterikommittén

Tävlingskommitté herr

Tävlingskommitté dam

Ungdomskommittén
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Ekonomi/Inköp, 
Marknadsf/Arrangemang

Framtidskommittén



Styrelsen har ordet
Under det gångna året har Kalix Bandy fortsatt vara 
en aktiv och engagerad förening, med både dam- 
och herrsektionerna i respektive bandyallsvenska 
seriespel. Det har varit en säsong präglad av ut-
veckling och förbättringar, där båda lagens pre-
stationer succesivt steg under säsongens gång. 
Denna positiva trend visar att hårt arbete och 
tålamod ger resultat, och vi är stolta över att kunna 
säga att säsongerna för både dam- och herrlagen 
har varit helt klart godkända.

Föreningen har startat ett strategiarbete kopplat till 
föreningens olika kommittéer, där målet är att 
både förenkla, men även förtydliga de olika 
kommittéers ansvarsområde för att enklare kunna 
rekrytera nyckelpersoner till respektive kommitté.

Föreningen är med stolthet en av de äldsta och 
mest anrika bandyföreningarna i regionen, med en 
stark tradition att utveckla både ungdomar och 
elitspelare. Under året har vårt P16 lag glädjen att 
delta i matcher i Härnösand, Umeå och Uleåborg, 
vilket ger ungdomarna värdefull erfarenhet och 
stärker banden inom regionen. En av våra 
framgångar är tillväxten av bandykul, där yngre 
barn lär sig grunderna i bandy i en trygg och lekfull 
miljö.

Trots att det finns mycket                      positivt, finns 
det fortfarande områden                      för utveckling. 
Vi ser ett behov att                                   bli fler aktiva 
utövare, med-                                             lemmar och 
att aktivt söka                                               samarbets-
partners för                                                      att kunna 
fortsätta                                                              utveckla 
verksamheten                                              och erbjuda 
ännu bättre                                                   möjligheter 
för våra                                                          spelare och 
medlemmar.

Föreningen driver fortfarande frågor mot förbundet 
gällande översyn om ett eventuellt reseutjämnings-
system som vi tror är nödvändigt för att Svensk 
Bandy ska kunna ha representationslag som tävlar 
på samma villkor som föreningar nedåt i landet.

Samtidigt som vi har en konjunktur som varit låg 
och en omvärld som är skakig ser vi med optimism 
fram emot det kommande året och är fast beslutna 
att fortsätta jobba och stärka föreningen mot de 
förutsättningar som marknaden tillåter, växa 
ytterligare och bevara den stolta bandytraditionen 
som finns i Kalix.

Ett stort tack till förenin-
gens  aktiva, ledare,  funk-
tionärer, kanslisten Anette

Söderlund, sargvakten
Stefan Vikström och före-

ningens samarbetspartners
och publik som alla är

viktiga för att verksam-
heten ska fungera.

5

Olov Englund                 Henrik Eriksson               Fredrik Forslund

Jens Nilsson                 Per Nilsson               Moa Strömbäck

Claes Sundquist                 Klas Isaksson, supl               Maria Strömberg, supl



Kommittéerna
Arena- /Lotterikommittén
Under verksamhetsåret 24/25 har föreningen haft 
fem lotterier igång under säsongen:
- Andelslotteri
- Exklusiva lotteriet
- Matlotteri
- Billotteri
- 50/50-lotteri

50/50-lotteriet såldes vid herrlagets hemma-
matcher.

Ett stort tack till spelare, ledare och funktionärer 
som hjälpt till med försäljning, snöskottning kring 
arenan, uppsättning av reklamskyltar, tillverkning 
av en ny bro vid läktargrillen samt massor av annat 
småfix.

Ett tiotal funktionärer har transporterat bilar och 
minibussar åt North Lease under säsongen inom 
Sverige från Kiruna i norr till Stockholm i söder samt 
i Finland från Levi i norr till Helsingfors i söder. Som 
tack för det har föreningen fått låna minibussar till 
och från Kallax samt från Arlanda vid några borta-
matcher.

Denna säsong gjordes ingen gemensam besikt-
ningen av arenan med kommunen. Föreningen 
dokumenterade i stället via protokoll och bilder vad 
som behövde åtgärdas. De flesta av punkterna är 
dock fortfarande inte åtgärdade tex:

- Hatthylla till sekretariatet saknas.
- Underspikning entrékuren saknas.
- Trägrind vid entrén, byte gångjärn alt grind.
- Trasiga rutor avbytarbås
- Nätet vid entrén är nedhängt.
- Nedre räcket handikapp, ruttet, ej borttaget.
- Vattenskadad entrékur

Ett stort tack till er alla funktionärer som hjälpt till 
med olika sysslor i föreningsarbetet.

Arena-/lotterikommittén/ Sven-Olof Sundquist

Ekonomi-/Inköp-/marknad-/ 
arrangemangskommittén
Den tuffa sponsormarknaden var kärv även denna 
säsong. Det var bland annat svårt att få företag till 
sponsorträffarna vid herrmatcherna. Både till VIP-
lokalen och till grillkåtan. Företagen drar ner på 
anslagen till föreningslivet, beslutsfattarna är inte 
längre lokaliserade på orten och det drabbar alla 
föreningar i större eller mindre  utsträckning. 

Även arbetet med bandytidning, matchprogram,  
skyltar etc kräver mer tid än tidigare år. Denna 
säsong fick vi förstärkning av Moa Strömbäck som 
framförallt jobbat in pengar mot damlaget.

Vi har ännu inte fått tillbaka den fysiska publik, som 
vi tappade efter pandemiåren. Trots att vi i vinter 
åter spelat i näst högsta serierna med både dam- 
och herrlaget.

Denna säsong blev det ingen målsponsring utan 
gemensam satsning gjordes i stället på Exklusiva 
lotteriet och Billotteriet.

Vi har jobbat efter samma modell som tidigare 
bland annat med frågor enligt nedan:

- Skylt-/ och dräktreklam, matcharrangemang
- Reklam bandytidning, matchprogram
- Info till sponsorer och samarbetspartners

Vi arbetar fortlöpande med att hitta nya sponsorer 
och nya lösningar till samarbeten. 

Även denna säsong har föreningen tagit hjälp av en 
extern firma så Sune Nilsson kunnat arbeta mot 
sponsorer med bland annat skyltreklam och reklam 
till damernas matchtröjor.

Ett särskilt tack till Jens Nilsson och Moa Strömbäck 
för deras hjälp med sponsorarbetet. 

Ekonomi-/Inköp-/Marknad-/Arrangemangs-
kommittén
Henrik Eriksson
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Kommittéerna
Tävlingskommittén herr
Säsongen 2024/25 spelades Bandyallsvenskan i ett 
nytt format med tanke på att majoriteten av före-
ningarna ville hitta ett serieupplägg som hjälpte 
föreningarna att hålla nere antal resor, tillika 
kostnader med tanke på hur omvärldsläget ser ut.

Säsongen har kantats med flertalet längre skador 
som medfört utmaningar för tränarna att få 
kontinuitet från början med tillgängliga spelare. 
Starten av serien fick vi ej resultaten med oss, utan 
det var flera hedersamma förluster. Efter jul och 
nyår så kom maskineriet igång och i grundserien 
placerade Kalix sig på en 14:e plats.

I fortsättningsserien (nedre) placerade Kalix sig på 
en 4:e plats vilket resulterade i ett kval. I kvalet 
knöt laget verkligen näven och utförde kvalspelet 
på ett väldigt bra sätt och även vann kvalserien.

Tävlingskommittén genom Olov Englund

Ungdomskommittén
Denna kommitté ska normalt jobba med ungdoms-
frågor. Det kan vara allt ifrån träningar, matcher, 
serier, cuper, event av olika slag m.m.  

Kommittén har dock under säsongen 24/25 legat 
vilande och ansvaret har delegerats till styrelsen. 

På pojksidan anmäldes P16 laget till seriespel. Men 
i oktober fick föreningen ta beslutet att avstå, då 
truppen var för tunn. Glädjande nog fick gruppen 
tillskott av några nya spelare under vintern, laget 
har haft stor närvaro på träningarna och spelat 
träningsmatcher under säsongen.

Malte Bjerner och Alwin Strömbäck Persson deltog 
i läger för P16 och uttogs sedan att representera 
P16 Nord i DLT (Distriktslagsturneringen) i Behrns 
Arena i Örebro 21-23 mars. 

På flicksidan har Linnea Sandberg och Ada Olsson 
deltagit i F17´s samlingar i Sandviken och Uppsala. 
Ada blev sedan uttagen att representera F17 
landslaget vid VM i Trollhättan 21-23 februari. 8 
matcher spelades under de tre dagarna och när 
den avslutande finalen mot Finland på söndagen 
var slut, stod det klart att  Sverige tog VM-guld 
efter att ha vunnit med 7-0. Stort grattis Ada och 
resten av truppen!

Bandykul/Skridskokul startade 13 november och 
har tränat en gång/vecka under vintern. Olov 
Englund har varit ledare tillsammans med Tiina 
Vesala som hjälpte till vid uppstarten. Sedan har två 
representanter från damlaget hjälpt till hela vintern 
tillsammans med föräldrarna från gruppen. 
Säsongen avslutades med varmkorv och medaljer i 
klubbrummet 5 mars.

Ungdomskommittén genom kansliet
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Kommittéerna
Framtidskommittén
Visionen multiarena lever
Elitföreningen Kalix Bandy med sina två allsven-
ska bandylag, herrar och damer, är sedan  början 
av 1990-talet den förening i kommunen som har 
idrottslag högst upp i de nationella seriesyste-
men. 

”Bandysporten hör intimt samman med varu-
märket Kalix”
Ett välkänt faktum är att förutsättningarna att 
träna och spela bandy utomhus har förändrats 
väsentligt där de tidigare naturisarna före sekel-
skiftet har ersatts av konstisbanor och de senaste 
20 åren av allt fler arenor för bandy inomhus. En 
liknande utvecklingsresa genomförde is-sporten 
hockey för drygt 50 år sedan, så självklart är det 
nu hög tid att förverkliga den regionala drömmen 
att i kommunen kunna uppföra den efterlängtade 
bandyhallen. 

”Målsättningen är att genom multiarenan 
kunna flytta framtiden närmare kommunen”
Den multiarena som planeras kommer att ha 
flera syften som utvecklar föreningslivet, närings-
livet och civilsamhället, vilket tydligt framgår av 
föreningens visionshandlingar som i omgångar 
har presenterats för allmänheten, kommunens 
politiker och tjänstemän. Kalix kommun och östra 
Norrbotten saknar en stor arena som kommer att 
bli en dörröppnare och möjliggörare, som skapar 
aktiviteter och affärsnytta för alla användare. Hit 
hör till exempel de stora gröna kapitalstarka 
regionala investeringar som planeras i närom-
rådet och den växande besöksnäringen som har 
behov av den här typen av lokaler för sina 
utvecklingsmöjligheter.

Ytterligare en senkommen samhällsnytta som en 
sådan här arena kommer att ha är som resurs-
fastighet kopplat till världs- och beredskapsläget 
där försvaret, civilförsvaret och civilsamhället 
kommer kunna nyttja arenans möjligheter.

Sanningen är den att Kalix kommun har ett 
uttalat stort behov av stora reinvesterings- och 
investeringsbeslut för att både åtgärda alla 
eftersatta idrottsanläggningar och behovet av 
nya anläggningar i kommunen. 
Kommunens politiker måste inse att förenings-
livet behöver samhällets stöd för att kunna utföra 
sin samhällsviktiga uppgift att utveckla våra barn 
och ungdomar, kopplat till folkhälsan, motion och 
idrott på olika nivåer.

Framtidskommittén
Reinhold Andefors och Christer Wallin
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Kommittéerna
Tävlingskommittén Dam
Vi rivstartade säsongen med att laget tillsammans 
jobbade in intäkter till vinters säsong med bland 
annat det årliga vägstädet ute på Karlsborg samt 
försäljning av hamburgare på Kalix Sommarkalas som 
än en gång blev en stor succé.

Vi hade även detta år hjälp av Sune via Reklam-
coachen i Haparanda med intäkter för reklam på 
matchtröjorna.

På sponsorsidan har Moa Strömbäck jobbat otroligt 
bra för damlaget och det har gjort att vi fått lite 
andrum gentemot tidigare år och kunnat minska 
något på alla kringarrangemang för att få ekonomin 
att gå ihop.

På det sportsliga planet så har laget gått bra med 
tanke på att vi tappade halva start 11:an, då spelarna 
från Umedalen gick tillbaka till sin förening och de 
hade ett eget lag i serien denna säsong. Även mål-
vakten Katja Illarionova flyttade till Umeå för studier.

Clara Ulvemark anslöt till truppen då hennes praktik 
var slut efter höstterminen. Våra yngre spelare och 
även de rutinerade tog ytterligare kliv i sin utveckling  
och vi slutade på en 5:e plats i mitten av tabellen.

Vi har även fortsatt jobba med den mentala inställ-
ningen, nytt för denna säsong är samarbetet med 
företaget Hartic från Boden. Där har ämnen som tex 
samarbete, organisatoriskt fysiskt/psykiskt välbefinn-
ande, syfte och mål, bekräftelse, ledarskap och ut-
veckling behandlats.

I januari arrangerades i samarbete med RF-SISU 
Norrbotten en föreläsning med idrottspsykologen 
Johanna Lindgren, där även herrlaget och P16 deltog. 
Ämnen hon tog upp var bland annat:
- Gruppdynamik: Hur får vi till det, när tankar och 
känslor spökar?

- Fokus på aktioner och beteenden: Hur gör vi 
varandra bättre?
- Att vara/bli en grupp/lag/team: Hur skapar vi för-
utsättningar att våga, utmana, bli bättre?

Det som också är glädjande är att vi under säsongen 
haft två spelare födda 2008 som deltagit i F17 
landslagsläger Ada Olsson och Linnea Sandberg. Ada 
blev sedan uttagen att representera F17 Landslaget 
vid VM i Trollhättan där laget tog VM-guld!

Vi har fortsatt att vara aktiva på Facebook samt 
Instagram, så de som inte sett oss live har kunnat 
hänga med oss där och följt våra resultat och 
aktiviteter. Johan Lambertsson har även denna 
vinter filmat lagets hemmamatcher så de gått att 
följa på webben.

Inför kommande säsong jobbar vi för att hitta en 
lösning med fler spelare till truppen då truppen kan 
bli tunn pga graviditeter och militärtjänstgöring.

 Stort tack till alla i och runt laget för ert engage-
mang denna säsong.

 Damkommittén
 Lennart Alm, ordf
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Årsredovisning

BALANSRÄKNING 2024/25 2023/24

TILLGÅNGAR
 OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR
 Likvida medel 6 542 3 317
 Kundfordringar 245 182 122 361 

Interimsfordringar 138 327 138 026 
 Övr kortfristiga fordringar 62 740 39 622 

Varulager 44 958 52 466 
 SA OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR 497 749 355 792 

 ANLÄGGNINGSTILLGÅNGAR
 Byggnader 2 048 290 2 106 801
 Inventarier 24 759 12 006 
 SA ANLÄGGNINGSTILLGÅNGAR 2 073 049 2 118 807 

SUMMA TILLGÅNGAR 2 570 798 2 474 599 

SKULDER
 KORTFRISTIGA SKULDER
 Leverantörsskulder 196 280 2 548 
 Interimsskulder 396 822 273 659 
 Övriga kortfristiga skulder 56 901 139 247 
 SA KORTFRISTIGA SKULDER 650 003 415 454 

 LÅNGFRISTIGA SKULDER
 Övrig skuld 0 0

 EGET KAPITAL
 Balanserat resultat 2 059 145 1 962 234 
 Årets resultat (förlust) -138 350 96 911 
 
SUMMA SKULDER & EGET KAPITAL 2 570 798 2 474 599 

STÄLLDA PANTER
För egna skulder
Företagsinteckningar 940 000 940 000 
 
  
Till årsmötets förfogande stående medel utgörs av följande:
Balanserat resultat 2 059 145
Årets resultat - 138 350
  1 920 795

Styrelsen föreslår att resultatet disponeras så att i ny räkning överförs 1 920 795 kr  
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Årsredovisning

RESULTATRÄKNING 2024/25 2023/24

FÖRENINGENS INTÄKTER

 Matchintäkter 112 536 112 337 
 Reklam & sponsring 1 719 723 1 621 431 
 Övriga intäkter 917 436 793 533 
 Erhållna bidrag/ersättningar m.m. 331 900 327 850 

Summa föreningsintäkter 3 081 595 2 855 151 

FÖRENINGENS KOSTNADER

 Matchkostnader -1 452 530 -1 120 772  
Marknadsaktiviteter -73 783 -132 748  
Material/övriga kostnader -893 903 -788 987 

 Personalkostnader     1) -725 548 -638 048 

Summa föreningskostnader -3 145 764 -2 680 555 

AVSKRIVNINGAR

 Avskrivning byggnader -58 511 -58 511 
 Avskrivning maskiner & inventarier -15 268 -17 425 

Summa avskrivningar -73 779 -75 936 

FINANSIELLA INTÄKTER & KOSTNADER

 Ränteintäkter 764 666 
 Räntekostnader & liknande poster -1 166 -2 415 

Summa finansiella intäkter/kostnader -402 -1 749 

Årets resultat (förlust)      2) -138 350 96 911

1)  Personalkostnad ledare: 49 500 (78 933 kr), spelare 163 798 kr (118 402 kr). 
Övriga anställda: 257 692 kr (193 903 kr) inkl ev bidrag. (Fjolårets siffror inom parentes).

2)  Ungdom: Intäkter 57 444 kr, kostnader 88 232 kr = resultat -30 788 kr.
Dam: Intäkter 741 753 kr, kostnader 437 452 kr = resultat 304 301 kr.
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Budget

RESULTATBUDGET BUDGET  UTFALL BUDGET
  2025/26 2024/25 2024/25

FÖRENINGENS INTÄKTER
 
 Matchintäkter  112 536 140 000 
 Reklam & sponsring  1 719 723 2 082 500
 Övriga intäkter  917 436 900 000
 Erhållna bidrag/ersättningar m.m.  331 900 300 000

  
Summa föreningsintäkter  3 081 595 3 422 500

FÖRENINGENS KOSTNADER
 
 Matchkostnader  -1 452 530 -1 700 000

 Marknadsaktiviteter  -73 783 -200 000

 Material/övr kostnader  -893 903 -800 000

 Personalkostnader  -725 548 -650 000

 Avskrivningar  -73 779 -70 500

 Räntekostnader  -402 -2 000

Summa föreningskostnader  -3 219 945 -3 422 500

Årets resultat  -138 350 0
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Verksamheten
Hyrda lokaler/anläggningar
Kalix Bandy hyr av kommunen klubbrum och förråd i ishallen, kontor till kansli-
personalen, förråd till damlaget och klubbrum på övervåningen i bandybyggnaden. 
Föreningen betalar även kommunen för försäljningsrätt och reklamförsäljningsrätt på 
FOMAB Arena.

Nyttjande av kommunala lokaler
Föreningen nyttjar kommunens anläggning FOMAB Arena. Verksamhet bedrivs där sju 
dagar i veckan under pågående säsong. Säsongen 24/25 har vi haft följande lag: Herrlag i 
Bandyallsvenskan (näst högsta för herrar), damlag i allsvenskan (näst högsta för damer), 
P16 och Bandyskola/ Skridskoskola. Ungdomar från F17 och P16 har representerat både 
landslag och regionslag vid VM, uttagningsläger och turneringar. Träningar pågår 
vanligtvis under fem timmar på vardagarna och under helgerna spelas matcher. 
Föreningen nyttjar även ex.vis Furuhedshallen, Sportcity och Part Arena.

Båda seniorlagen har kunnat genomföra sina serier enligt fastställt serieprogram. F17 har 
haft läger i Sandviken och Uppsala. P16 har haft läger i Söderhamn två gånger innan 
regionsturneringen i Örebro. Pojklaget var anmält till seriespel, men tvingades tacka nej 
pga tunn trupp i början av säsongen. Det anslöt senare nya spelare till laget, vilket 
möjliggjorde träningsmatcher i Uleåborg, Umeå och Selånger. Bandykul/Skridskokul har 
tränat en gång/vecka.  

Egna anläggningar
Föreningen har tre ”kiosker/försäljningsställen” uppställda på arenan. Kioskerna ut-
nyttjas normalt vid seniormatcherna, vid ungdomslagens matcher nyttjas oftast  
klubbrummet i ishallen eller klubbrummet ovanför kansliet. Föreningen har själv byggt 
omklädningsrum till herrarnas seniorlag. 

Anställda
Föreningen har en kanslist anställd, Anette Söderlund.

Medlemmar
Sedan föreningen bildades 1990 har 2045 st varit medlemmar, varav 164 st löste med-
lemskort för 2024/25.
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Lagens verksamhet
Herrlaget
Tränare Magnus Johansson
 Pär Nilsson
 Peter Stock
Material/lagl Mikael Öhman
Material Mikael Jansson
 Viktor Öhman
Målvaktsträn Markus Lindgren
Nyförvärv Juho Kaaretkoski
 Tuomas Mokko
 Felix Nyman
 Emil Stock
Sam.arb.avt Vigor Malmberg
 Oscar Westerberg 
Förluster Casper Bergdahl
 Vidar Fredriksson
 Casper Henriksson
 Erik Nilsson
 Janne Rintala
 Niclas Rönnqvist

Säsongen 24/25 var vi åter i allsvenskan efter ett år 
i Div 1. 

Förutsättningarna inför säsongen var att vi tappat 
några av spelarna från den så kallade stommen. 
Janne Rintala och Niclas Rönnqvist aviserade att 
sluta, samt att några av de yngre spelarna valde att 
sluta med bandyn. 

Emil Stock valde att vända hemåt efter några år i 
Sandviken på bandygymnasiet, samt att Tuomas 
Mokko valde att göra comeback. Med sig i bilen 
från Torneå hade han Juho Kaaretkoski. Senare på 
hösten valde även Felix Nyman att skriva på för oss, 
med syfte att hjälpa till när truppen blev tunn i 
samband med skador och sjukdomar.

Nytt för i år var även att vi kunde knyta till oss två 
juniorer på ett samarbetsavtal. Oscar Westerberg 
från Gripen och Vigor Malmberg från Sandviken.

Säsongen på stor stördes mycket av det milda 
vädret. Kommunen hade svårt att få till isen och vi 
lyckades bara få en match och ett par träningar 
innan seriestarten. Det speglade mycket resultaten 
i början av säsongen. Stora förluster och vi hade 
svårt att få till spelet både offensivt och defensivt. 

Efter några omgångar började vi ändå att se ljus-
glimtar och vi kunde även hota topplagen i vissa 
matcher.

Vi var länge med att kriga om att undvika kvalspel, 
men lyckades inte säkra en plats. Det stod och 
vägde in i det sista, men vi föll framför allt på några 
onödiga poängtapp i början av seriespelet.

Inför kvalet hade vi som mål att vinna kvalserien 
och vi vinner planenligt de första matcherna. Vi 
säkrar vinsten i näst sista omgången och förlorar 
bara en match i hela kvalet, vilket vi som lag är 
nöjda med.

Sammanfattningsvis ser vi tillbaka på säsongen 
med blandade känslor, vi känner att vi hade kunnat 
göra det bättre med fler träningar och matcher på 
stor is innan seriestarten. Dock finns även många 
ljusglimtar där vi spelar riktigt bra och vinner mot 
exempelvis Rättvik hemma som är ett av topp-
lagen.

Yngre spelare har klivit fram då vi tappat några av 
de ledande spelarna, vilket är roligt att se. Målet 
inför nästa säsong är att etablera sig som ett stabilt 
allsvenskt lag och kanske ytterligare förstärka 
truppen på några positioner.
/Ledarstaben

16



Lagens verksamhet
Damlaget
Tränare Mattias Snäll
 Emil Vallin
Lagledare Lennart Alm
Material Erik Sandin
Mental coach Tiina Vesala
Nyförvärv Ester Granström
 Elina Nilsson
 Linnea Persson
 Saga Persson
 Linnea Sandin
 Clara Ulvemark
Förluster Linn Dahlén
 Annie Hattinger
 Heidi Rappana
 Klara Stridsberg
 Meya Wikström
Efter förra säsongens goda resultat som innebar en 

tredjeplats i serien så började vi tidigt efter avslutad 

säsong planera emot kommande säsong. Då ledar-

staben lagt upp en plan så drog vi igång försäsongen 

under våren med en kombination av innebandy, 

spänst, löpning och styrka. Vi hade många pass där vi 

kombinerade innebandy, styrka och annan sorts fys-

träning.

Under sommaren jobbade vi in pengar till damlaget 

genom krattning i Karlsborg, Stadsloppet och den 

lyckade försäljningen av hamburgare under Sommar-

festen i Kalix. Vi anordnade även en gemensam 

”teambuilding-dag” där vi gjorde flera stärkande 

aktiviteter tillsammans. 

Innan issäsongen började så hade vi även teoripass 

för att bygga vidare på vårt goda spel från säsongen 

innan och hitta nya sätt att utvecklas som lag.

Vi hade även tänkt att arrangera en försäsongs-

turnering som vi planerat färdigt och var redo att 

arrangera med lag från Sverige och Finland, men 

eftersom vi inte fick till is till turneringen, så var vi 

tvungna att ställa in den och istället fortsätta för-

säsongen i rinken.

 Inför säsongen så återlämnades de 4 spelare som 

vi ”lånat” från Umedalen eftersom de nu fick ihop 

ett lag till seriespel. Vi tappade även Heidi Raap-

pana från Haparanda som valde att fokusera på 

hockeyn. Däremot fick vi tillbaka Clara Ulvemark 

som förra säsongen tog ett sabbatsår från bandyn 

och satsade på studierna. Dessutom fick vi även 

tillbaka Elina Nilsson (som endast spelade ett fåtal 

matcher förra säsongen) och Linnea Sandin som 

efter några års frånvaro gjorde comeback. Vi fick 

även yngre tillskott till truppen i form av Ester 

Granström från det tidigare F17-laget samt tvilling-

arna Linnea och Saga Persson från Haparanda som 

tidigare spelat hockey.

 Med denna prestation i ryggen spelar vi sedan sex 

matcher utan att förlora någon (fyra vinster och 

två oavgjorda).

 

 Innan säsongen kunde dra igång var det dock länge 

osäkert exakt vilka lag som skulle delta i Allsven-

skan Dam Norra i och med avhopp och sedan 

återinträde i serierna och annat strul. Men efter 

mycket krångel och frågetecken så blev det tillslut 

klart att serien skulle bestå av följande lag: Kalix, 

Umedalen, Söråker, HAIK/Selånger, Bollnäs, Skut-

skär, Rättvik och Uppsala Bois U.

 Serien inleddes med en bortaresa till Dalarna och 

Hälsingland med matcher mot Rättvik och Bollnäs. 

Två lag som redan tränat och spelat på stor is i mer 

än två månader. Tyvärr får vi inte med oss några 

poäng från första resan, speciellt andra matchen 

mot Bollnäs var en sur förlust med tanke på 

matchbilden samt att vi senare slog dem väldigt 

komfortabelt.
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Lagens verksamhet
Damlaget forts
Efter detta hade vi en längre period av spel på hem-

maplan med blandade resultat, förluster mot Upp-

sala U och Rättvik samt vinster mot Skutskär och 

Bollnäs innan första ”derbymatchen” borta mot 

Umedalen. 

Trots flera olyckliga bortfall och skador inför match-

en lyckades vi hålla jämna steg och utmana dåvar-

ande överlägsna serieledaren Umedalen och match-

en slutade till sist med en hedersam förlust 4-2.

Säsongens bästa match, kom i bortamatchen mot 

HAIK/Selånger där vi besegrade hemmalaget med 6-

3 och bud på flera mål till. 

I den efterföljande matchen så inledde vi extremt 

starkt mot Söråker som då fajtades om serieseger 

med Umedalen. Vi ledde matchen med 2-1 med 

cirka halvtimmen spelad och gick till pausvila i 

knappt underläge. Matchen slutade med en förlust 

men prestationen var en fortsättning på den goda 

prestationen från matchen innan. 

Avslutande matcher ger även dem blandade resultat 

och med serien summerad så slutar vi på en femte 

plats efter fem segrar och nio förluster. Serien vanns 

av Söråker med Umedalen och Uppsala U hack i häl.

Genomgående under säsongen har vi spelat ett sta-

bilt försvarsspel där vi släppt till få målchanser för

 motståndarna och skapat flera farligheter framåt. 

Men det sista lilla har saknats och vi har haft svårt 

att ta vara på de målchanser vi skapat i matcherna.

 

 Den största glädjen under säsongen har varit att se 

utvecklingen av våra unga och lovande spelare 

som exempelvis Linnea Sandberg, Ester Gran-

ström, Hannah Blombäck och inte minst Ada Ols-

son som även blev uttagen till F17 landslaget som 

tog VM-Guld i Trollhättan.

 Femteplatsen till trots så är summeringen av sä-

songen av både spelare och ledare, att säsongen 

var ännu ett steg i rätt riktning för detta unga och 

utvecklingsbara lag. Vi fortsätter det långsiktiga 

och tuffa arbetet med att försöka utveckla laget 

för att förhoppningsvis inom några år kunna 

utmana om en plats till Elitserien.

 /Ledarstaben genom Emil Vallin

 

   

18



19



Lagens verksamhet
P16 
Under säsongen har P-16 laget varit och spelat 
matcher i Uleåborg, Umeå och Härnösand. Vi har 
tränat 2-3 gånger/vecka med mycket hög tränings-
närvaro, vilket har bidragit till att laget har 
utvecklats mycket.

Under säsongen har vi sett en tydlig utveckling i 
både spel och laganda, och laget har vuxit inte bara i 
skicklighet utan också som grupp. Dessutom har vi 
vuxit med nya spelare som har bidragit till lagets 
dynamik.

Vi ser med förväntan fram emot nästa säsong och 
fortsätter utvecklas tillsammans. Tack till alla spelare 
och ledare för denna säsong.

Ledarna för P16 genom Olov Englund

 Bandykul/Skridskokul

Årets bandykul har varit en fantastisk och rolig 
resa! Vi har träffats en gång i veckan för att 
deltagarna ska lära sig åka skridskor, leka på isen 
och ha kul tillsammans. 

Trots att de är nya inom sporten har alla visat 
mycket entusiasm och glädje.

Som avslutning på hade vi en fin ceremoni i 
klubbrummet där alla deltagare fick medalj som 
minne av året och njöt av fika tillsammans.

Ett stort tack riktas till alla föräldrar som har 
ställt upp och bidragit under året.

Tack för ett härligt bandykulår! Vi ser fram emot 
att fortsätta ha roligt på isen kommande säsong.

/Olov Englund

20



Resultat / Statistik
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BANDYALLSVENSKAN HERR GRUNDSERIE

Lag S V O F GM-IM D P

1 IF Boltic 14 11 1 2 97-34 63 23

2 IFK Kungälv 14 10 2 2 75-32 43 22

3 TB Västerås 14 10 1 3 92-64 28 21

4 Nässjö IF 14 8 2 4 82-52 30 18

5 IFK Rättvik 14 8 1 5 71-40 31 17

6 Örebro SK Bandy 14 7 3 4 67-55 12 17

7 Katrineholm Bandy 14 6 4 4 77-57 20 16

8 Djurgårdens IF 14 7 2 5 60-45 15 16

9 Tellus Bandy 14 6 3 5 55-53 2 15

10 Tranås BoIS 14 6 3 5 51-59 -8 15

11 Lidköpings AIK 14 4 1 9 58-81 -23 9

12 Mölndal Bandy 14 2 3 9 40-89 -49 7

13 Falu BS 14 1 4 9 40-82 -42 6

14 Kalix Bandy 14 2 2 10 32-94 -62 6

15 Gustavsberg 14 0 2 12 56-116 -60 2

Målstatistik Nedre Matcher Mål Spelmål Hörnor HM % ² FM Staffar StM % ³ Självmål Utv

Gustavsberg 6 40 30 42 5 (12%) 1 4 4 (100%) 0 115

Lidköpings AIK 6 37 31 36 6 (17%) 0 1 0 (0%) 0 110

Tellus Bandy 6 33 28 52 4 (8%) 0 3 1 (33%) 0 125

Tranås BoIS 6 30 22 47 5 (11%) 0 3 3 (100%) 0 100

Falu BS 6 26 23 48 2 (4%) 0 2 1 (50%) 0 110

Kalix Bandy 6 23 14 51 8 (16%) 0 3 1 (33%) 0 125

Mölndal Bandy 6 21 15 39 3 (8%) 1 2 2 (100%) 0 190

Totalt 210 163 315 33 (10%) 2 18 12 (67%) 0 875

² Antal procent av hörnorna som blir mål. ³ Antal procent av straffarna som blir mål.

GRUND/NEDRE/KVAL Match Mål Ass Tot Utv

Anton Khrapenkov 24 4 18 22 70

Johan Sundquist 13 19 3 22 0

Emil Stock 21 14 4 18 30

Niklas Sundqvist 24 2 16 18 10

Hugo Olsson 24 6 2 8 40

Jonathan Vikström 17 7 1 8 50

Mattias Snäll 18 3 3 6 10

Malte Bjerner 19 4 1 5 0

Tuomas Mokko 21 0 5 5 0

Jonathan Johansson 13 3 0 3 10

Juho Kaaretkoski 21 1 2 3 40

Oscar Westerberg 8 3 0 3 0

Felix Nyman 8 1 1 2 35

Jimmy Berglund 6 2 0 2 10

Linus Krantz 24 0 2 2 25

Clas Karlsson 24 0 1 1 90

Peter Stock 2 0 1 1 0

Vigor Malmberg 5 1 0 1 10

Alwin S Persson, mv 4 0 0 0 0

Anton Hellman 2 0 0 0 0

Elias Fredriksson 6 0 0 0 0

Gustav Löfkvist 1 0 0 0 0

Joel Snäll, mv 24 0 0 0 10

Mats Rönnqvist 4 0 0 0 10

Niklas Kuusela 4 0 0 0 0

Nils Wikström 3 0 0 0 0

Olle Risén, mv 12 0 0 0 0

Olov Englund 3 0 0 0 0

Oskar Sundqvist, mv 8 0 0 0 0

Wilmer Andersson 2 0 0 0 0
HM = hörnmål
FM = frislagsmål
StM = straffmål
Utv = utvisningsminuter

KVAL BANDYALLSVENSKAN NORD

Lag S V O F GM-IM D P

1 Kalix Bandy 4 3 0 1 14-14 1 6

2 UNIK/BoIS 4 2 0 2 20-12 8 4

3 Västanfors IF 4 1 0 3 15-24 -9 2

BANDYALLSVENSKAN HERR NEDRE (inkl grund)

Lag S V O F GM-IM D P

1 Tellus Bandy 20 10 3 7 88-79 9 23

2 Tranås BoIS 20 9 3 8 81-87 -6 21

3 Lidköpings AIK 20 7 1 12 95-116 -21 15

4 Kalix Bandy 20 5 2 13 55-115 -60 12

5 Falu BS 20 3 5 12 66-105 -39 11

6 Mölndal Bandy 20 4 3 13 61-119 -58 11

7 Gustavsberg 20 3 3 14 96-163 -67 9



Resultat / Statistik
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ALLSVENSKAN DAM NORRA

Lag S V O F GM-IM D P

1 Söråkers IF 14 11 3 0 84-34 50 25

2 Umedalens IF 14 11 2 1 70-25 45 24

3 Uppsala BoIS 14 9 3 2 90-35 55 21

4 IFK Rättvik 14 5 2 7 44-61 -17 12

5 Kalix Bandy 14 5 0 9 37-61 -24 10

6 HAIK/Selånger 14 4 1 9 41-64 -23 9

7 Skutskär dam 14 3 0 11 53-88 -35 6

8 Bollnäs GOIF BF 14 2 1 11 42-93 -51 5

Lag Matcher Mål Spelmål Hörnor HM % ² FM Straffar StM % ³ Självmål Utv min

Uppsala BOIS 14 90 78 143 10 (7%) 1 3 1 (33%) 0 135

Söråkers IF 14 84 68 165 11 (7%) 2 8 3 (38%) 0 85

Umedalens IF 14 70 56 149 8 (5%) 2 7 4 (57%) 0 120

Skutskär dam 14 53 45 106 6 (6%) 0 7 2 (29%) 0 145

IFK Rättvik 14 44 37 124 6 (5%) 0 4 1 (25%) 0 130

Bollnäs GOIF BF 14 42 31 109 9 (8%) 0 8 2 (25%) 0 185

HAIK/Selånger 14 41 30 87 8 (9%) 2 3 1 (33%) 0 330

Kalix Bandy 14 37 27 105 4 (4%) 0 8 6 (75%) 0 220

Totalt 461 372 988 62 (6%) 7 48 20 (42%) 0 1350

² Antal procent av hörnorna som blir mål. ³ Antal procent av straffarna som blir mål

ALLSVENSKAN DAM Match Mål Ass Tot Utv

Elina Nilsson 12 5 5 10 10

Clara Ulvemark 7 6 2 8 0

Ester Granström 11 7 0 7

Thilde Nilsson 10 6 0 6 10

Caroline Strömberg 13 5 0 5 10

Linnea Sandberg 14 4 1 5 0

Ida Sandin 14 3 2 5 10

Natalie Strömberg 9 0 5 5 10

Ada Olsson 13 0 2 2 10

Jenna Nilsson 12 1 0 1 30

IdaMaria Andersson 9 0 1 1 0

Signe Vikström 11 0 1 1 20

Linnea Sandin 13 0 1 1 20

Saga Persson 3 0 0 0 0

Maria Strömberg 5 0 0 0 0

Moa Berggren 6 0 0 0 40

Linnéa Persson 11 0 0 0 0

Hannah Blombäck, mv 14 0 0 0 0

Linn Strömbäck 14 0 0 0 50

HM = hörnmål
FM = frislagsmål
StM = straffmål
Utv = utvisningsminuter



Förslag verksamhetsplan 2025/26
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Verksamhetens art och inriktning
Kalix Bandy har som ändamål att bedriva sin idrottsliga verksamhet i enlighet med 
”Idrottsrörelsens verksamhetsidé”.

Vi vill på alla nivåer bedriva vår idrott så att den utvecklar människor positivt såväl fysiskt och 
psykiskt som socialt och kulturellt.

Därför vill vi utforma vår idrott så att:
- den i alla led ständigt utvecklas och förbättras till form och innehåll
- alla som vill, oavsett ras, religion, ålder, kön, nationalitet, fysiska och psykiska förutsättningar, 

får vara med i föreningsdriven idrottsverksamhet
- den ger upplevelser och skapar kontakt mellan människor ur olika samhällsgrupperingar
- de som deltar får vara med och bestämma om och ta ansvar för sin verksamhet
- den ger alla som deltar en kamratlig och trygg social gemenskap

Aktivitet Ansvarig Tidplan Uppföljning

Kalix Stadslopp Marknadsgruppen Juli Styrelsemöte tom 
augusti

Genomföra seriespel damlag Sportgrupp/TK dam Styrelsemöten

Genomförs seriespel herrlag Sportgrupp/TK herr Styrelsemöten

Genomföra seriespel P16/Div 3 Sportgrupp Styrelsemöten

Utveckla matcharrangemang Arenagrupp Styrelsemöten

Utveckla ungdomsverksamheten
Bandykul/flickor/pojkar

Sportgrupp Styrelsemöten

Annandagsarrangemang
(Seriematch eller annat)

Marknadsgrupp 26/12 Styrelsemöten sept-
jan

Sponsorträffar Marknadsgrupp Styrelsemöten

Utveckla arenan i dialog med 
kommunen

Arenagrupp Styrelsemöten

Lotterier
Andelslotteri
Exklusiva lotteriet
50/50 lotteri matcher

Marknadsgrupp
Samtliga

Styrelsemöten

Utveckla långsiktig plan för 
föreningen

Styrelsen Styrelsemöten
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